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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

 

2024.gada 24. jūlijā                                              protokols Nr. 16. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 19.07.2024 plkst. 08:56. 

- atklāta 24.07.2024. plkst. 09:00 

 

Darba kārtībā: 

 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Grozījumi  Ķekavas novada 

pašvaldības 2024.gada 13.marta saistošajos noteikumos  „Ķekavas novada pašvaldības 

nolikums”” apstiprināšanu;  

2. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmumos  Nr. 4, 7 un 8, 

protokols Nr. 3/2021;  

3. Par Sadarbības līguma slēgšanu;  

4. Par privātpersonas (I.G.) iesnieguma noraidīšanu;  

5. Par grozījumiem Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās  aizsardzības komisijas 

nolikumā;  

6. Par Ķekavas novada teritorijas plānojuma izstrādi;  

7. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2024. gada budžetā  (pirmie).  

 

Sēdi vada: 

domes priekšsēdētāja Viktorija Baire. 

Sēdi protokolē – sēžu sekretāre Jana Skrējāne.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks.   

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone, 

Centrālās administrācija - 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne 

Danovska, Vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa, 

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks. 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Viktorija Baire atklāj domes kārtējo sēdi.  
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Par darba kārtību 

Viktorija Baire ziņo par darba kārtību. Informē, ka ir viens piebalsojamais jautājums, par kuru 

iesniegts priekšlikums.  

Jautājumu un citu priekšlikumu par darba kārtību nav un V. Baire aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par izsoles rezultātu apstiprināšanu, Krasta iela 17-2, 

Baldonē". 

Atklāti balsojot   

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts un V. Baire un aicina balsot par sēdes darba kārtību.  

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2024.gada 24. jūlija sēdes darba kārtību. 
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1. 
Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Grozījumi  Ķekavas novada 

pašvaldības 2024.gada 13.marta saistošajos noteikumos  „Ķekavas novada pašvaldības 

nolikums”” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.00:10:53) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire - izvērtējot saistošo noteikumu piemērošanu praksē, 

konstatēts, ka Ķekavas novada domes priekšsēdētāja pienākumu pildīšanai nav nepieciešami trīs 

vietnieki. Saistošajos noteikumos noteikto domes priekšsēdētāja vietnieka drošības jautājumos 

kompetenci ir iespējams noteikt domes priekšsēdētāja kompetencē, tādā veidā ietaupot 

pašvaldības budžetā līdzekļus, kurus iespējams novirzīt pašvaldības autonomo funkciju 

realizēšanai. Kā arī lai nodrošinātu pašvaldības lēmējvaras (domes) norobežošanu no 

izpildvaras (pašvaldības administrācijas), ir nepieciešams izslēgt no Ķekavas novada domes 

priekšsēdētāja kompetences pakļautības īstenošanu pār Ķekavas novada pašvaldības iestādes 

“Ķekavas novada centrālā administrācija” Administratīvās pārvaldes Sabiedrības informēšanas 

un mārketinga nodaļu. Lai uzlabotu Ķekavas novada domes Attīstības komitejas darba 

efektivitāti, ir nepieciešams samazināt tās locekļu skaitu.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un V. Baire aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

 

Priekšlikums no Viktroijas Baires - 

Izskatīt alternatīvo lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Gatis 

Līcis), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

V. Baire aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Gatis Līcis), "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus “Grozījumi Ķekavas novada 

pašvaldības 2024.gada 13.marta saistošajos noteikumos Nr.7/2024 “Ķekavas novada 

pašvaldības nolikums”” un to paskaidrojuma rakstu (pielikumā). 

Lēmums pielikumā.  
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2. 
Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmumos  Nr. 4, 7 un 8, 

protokols Nr. 3/2021 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.00:14:14) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire. Pašvaldībā saņemti Ķekavas novada domes deputātu Aigara 

Vītola, Daces Cīrules, Indras Priedes, Arnolda Keistera, Andra Ceļmalnieka, Elīnas Rasnaces 

un Kristīnes Hāzes iesniegumi, kuros tiek izteikta piekrišana mainīt Ķekavas novada domes 

komitejās ieņemamos amatus, kā arī ar Ķekavas novada domes 2024.gada 24.jūlija lēmumu 

“Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu  “Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības 

2024.gada 13.marta saistošajos noteikumos Nr.7/2024 „Ķekavas novada pašvaldības 

nolikums”” apstiprināšanu” ir samazināts Attīstības komitejas locekļu skaits, līdz ar ko ir 

nepieciešams lemt par tās sastāvu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un V. Baire aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

 

Priekšlikums no Viktroijas Baires - 

Izskatīt alternatīvo lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot   

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav , 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

V. Baire aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

1. Atbrīvot Ķekavas novada domes deputātus Indru Priedi, Aigaru Vītolu un Kristīni Hāzi no 

Ķekavas novada domes Īpašumu komitejas locekļa amata pienākumu pildīšanas. 

2. Ievēlēt Ķekavas novada domes deputātus Daci Cīruli, Arnoldu Keisteru un Elīnu Rasnaci 

Ķekavas novada domes Īpašumu komitejā un aizstāt Ķekavas novada domes 2021.gada 

5.jūlija lēmuma Nr. 7 “Par Ķekavas novada domes pastāvīgās Īpašumu komitejas sastāva 

ievēlēšanu”, protokols Nr. 3/2021, lemjošās daļas 1.punktā vārdus “Indra Priede” ar vārdiem 

“Arnolds Keisters”, vārdus “Aigars Vītols” ar vārdiem “Dace Cīrule” un vārdus “Kristīne 

Hāze” ar vārdiem “Elīna Rasnace”. 

3. Atbrīvot Ķekavas novada domes deputātu Arnoldu Keisteru no Ķekavas novada domes 

Attīstības komitejas locekļa amata pienākumu pildīšanas. 

4. Ievēlēt Ķekavas novada domes deputātu Andri Ceļmalnieku Ķekavas novada domes 

Attīstības komitejā un aizstāt Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmuma Nr. 8 “Par 

Ķekavas novada domes pastāvīgās Attīstības komitejas sastāva ievēlēšanu”, protokols Nr. 

3/2021, lemjošās daļas 1.punktā vārdus “Arnolds Keisters” ar vārdiem “Andris Ceļmalnieks”. 
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5. Izteikt Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmuma Nr. 8 “Par Ķekavas novada domes 

pastāvīgās Attīstības komitejas sastāva ievēlēšanu”, protokols Nr. 3/2021, lemjošās daļas 

1.punktu šādā redakcijā: 

“1. Ievēlēt Ķekavas novada domes Attīstības komiteju šādā sastāvā: 

1.1. Aigars Vītols 

1.2. Karina Putniņa; 

1.3. Kristīne Hāze; 

1.4. Andris Ceļmalnieks; 

1.5. Gatis Līcis; 

1.6. Juris Jerums; 

1.7. Juris Žilko.”. 

 

6. Atbrīvot Ķekavas novada domes deputāti Elīnu Rasnaci no Ķekavas novada domes Izglītības, 

kultūras un sporta komitejas locekļa amata pienākumu pildīšanas. 

7. Ievēlēt Ķekavas novada domes deputāti Kristīni Hāzi Ķekavas novada domes Izglītības, 

kultūras un sporta komitejā un aizstāt Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmuma Nr. 

4 “Par Ķekavas novada domes pastāvīgās Izglītības, kultūras un sporta komitejas sastāva 

ievēlēšanu”, protokols Nr. 3/2021, lemjošās daļas 1.punktā vārdus “Elīna Rasnace” ar 

vārdiem “Kristīne Hāze”. 

 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

3. 
Par sadarbības līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.00:17:00) 

 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska. Sadarbības līgums paredz pušu sadarbību Projekta 

īstenošanā, lai sasniegtu Ministru kabineta 2023.gada 4.aprīļa noteikumos Nr. 168 “Latvijas 

Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna otrās komponentes "Digitālā transformācija" 2.3. 

reformu un investīciju virziena "Digitālās prasmes" 2.3.2. reformas "Digitālās prasmes 

sabiedrības un pārvaldes digitālajai transformācijai" 2.3.2.3.i. investīcijas "Digitālās plaisas 

mazināšana sociāli neaizsargātajām grupām un izglītības iestādēs" īstenošanas noteikumi” 

(turpmāk-MK not. Nr. 168) 2.2.apakšpunktā minēto mērķi, atbilstoši Izglītības un zinātnes 

ministrijas un Centrālās finanšu līgumu aģentūras (CFLA) noslēgtās Vienošanās par Eiropas 

Savienības Atveseļošanas fonda investīcijas projekta ieviešanu  nosacījumiem, normatīvajiem 

aktiem par Latvijas Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna īstenošanas un uzraudzības 

kārtību, MK not. Nr. 168, citiem Projekta ieviešanā piemērojamajiem tiesību aktiem un 

sadarbības līgumā noteiktajam. Sadarbības līguma noslēgšana nerada finansiālu ietekmi uz 

pašvaldības budžetu, un dod iespēju novērtēt esošās infrastruktūras stāvokli. 

 

 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un V. Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt sadarbības līgumu ar Izglītības un zinātnes ministriju par Latvijas Atveseļošanas 

un noturības mehānisma plāna otrās komponentes “Digitālā transformācija” 2.3. reformu 

un investīciju virziena “Digitālās prasmes” 2.3.2. reformas “Digitālās prasmes 

sabiedrības un pārvaldes digitālajai transformācijai” 2.3.2.3.i. investīcijas “Digitālās 

plaisas mazināšana sociāli neaizsargātajām grupām un izglītības iestādēs” projektu 

iesniegumu atlases pirmās kārtas investīcijas projekta īstenošanā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

4. 
Par privātpersonas (I.G.) iesnieguma noraidīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.00:20:05) 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne.  Ķekavas novada pašvaldībā 2024.gada 17.jūnijā saņemts 

privātpersonas iesniegums par Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada 15.maija vēstulē Nr.1-

7.1/24/1478 noteiktā pienākuma atcelšanu. 

Debatē Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko. 

Viktorija Baire pauž sēdes vadītāja viedokli.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noraidīt pilnībā Ingara Grīnberga iesniegumu par Ķekavas novada pašvaldības 

2024.gada 15.maija vēstulē Nr.1-7.1/24/1478 noteiktā pienākuma atcelšanu. 

Noteikt, ka žogs un vārti, kas atrodas zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8070 008 

0655 daļā, kurai ar teritorijas plānojumu noteikts pašvaldības nozīmes ielas statuss, 

demontējami viena mēneša laikā pēc domes lēmuma spēkā stāšanās. 

Lēmums pielikumā.  
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5. 
Par grozījumiem Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās  aizsardzības komisijas 

nolikumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.00:37:46) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire.  Ar Ķekavas novada domes 2024.gada 10.jūlija lēmumu 

Nr.23 “Par Ķekavas novada domes priekšsēdētāja atbrīvošanu no amata” Juris Žilko ir 

atbrīvots no Ķekavas novada domes priekšsēdētāja amata, kā arī Ķekavas novada dome ar  

2024.gada 24.jūlija lēmumu “Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada 13.marta saistošajos noteikumos Nr.7/2024 „Ķekavas 

novada pašvaldības nolikums”” apstiprināšanu” ir svītrojusi Ķekavas novada pašvaldības 

nolikuma 18.punktu - domes priekšsēdētāja vietnieks drošības jautājumos. Vienlaicīgi konstatēts, 

ka no SIA “Baložu komunālā saimniecība” ir saņemta vēstule ar informāciju par SIA “Baložu 

komunālā saimniecība” pārstāvja deleģēšanu sadarbības teritorijas civilās aizsardzības 

komisijā. Ņemot vērā minēto, Ķekavas novada domei ar lēmumu ir nepieciešams apstiprināt 

Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikuma grozījumus 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Izdarīt Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikumā, 

apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmumu Nr. 2., protokols Nr. 

3/2021 grozījumus.  

Lēmums pielikumā. 

 

6. 
Par Ķekavas novada teritorijas plānojuma izstrādi 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.00:39:11) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire.  Ķekavas novada pašvaldība ir veikusi Iepirkuma 

izvērtējumu. Atbilstoši Iepirkuma nolikuma 1.5.apakšpunktam, Piedāvājumu vērtēšanas kritērijs 

ir šāds: Pasūtītājs piešķir iepirkuma līguma slēgšanas tiesības saimnieciski visizdevīgākajam 

piedāvājumam - pasūtītājs izvēlēsies piedāvājumu, kas būs atbilstošs visām iepirkuma 

procedūras dokumentācijas prasībām un kurš būs ar zemāko cenu.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Andris Vītols, Kristīne Danovska.  

Debatē Juris Jerums.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

1. Slēgt līgumu ar SIA “Metrum”, reģ. Nr. 40003388748, par iepirkuma “Ķekavas 

novada teritorijas plānojuma izstrāde”, identifikācijas numurs ĶNP 2024/52, 

realizēšanu. 

2. Paredzēt Ķekavas novada pašvaldības 2025.gada budžetā līdzekļus iepirkuma 

“Ķekavas novada teritorijas plānojuma izstrāde”, identifikācijas numurs ĶNP 

2024/52, realizēšanai 92 056, 86 EUR apmērā. 

3. Paredzēt Ķekavas novada pašvaldības 2026.gada budžetā līdzekļus iepirkuma 

“Ķekavas novada teritorijas plānojuma izstrāde”, identifikācijas numurs ĶNP 

2024/52, realizēšanai 38 357, 02 EUR apmērā. 

4. Pilnvarot Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektoru parakstīt līgumu iepirkuma 

“Ķekavas novada teritorijas plānojuma izstrāde”, identifikācijas numurs ĶNP 

2024/52, realizēšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

Par balsojumu izsakās Andris Vītols – balsoja “Par” bet izsaka bažas par konkursa cenu 

sadārdzinājumu.  

 

 

 

 

7. 
Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2024. gada budžetā  (pirmie) 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.00:45:31) 

 

Par jautājumu ziņo Anda Pūriņa. Atkārtoti tiek skatīšanai virzīts lēmumprojekts par pirmajiem 

budžeta grozījumiem 2024. gada budžetā. Budžeta ieņēmumu un izdevumu izpildi uz 2024.gada 

1.maiju, ir apkopoti 2024.gada budžeta grozījumu pieprasījumi: 

 

Ieņēmumiem  precizēti: 

• Ieņēmumi no dividendēm; 

• Pārējie nenodokļu ieņēmumi; 

• Valsts budžeta transferti; 

• Eiropas savienības budžeta transferti; 

• Iestādes pašu ieņēmumi. 

Izdevumiem precizēti: 

• izdevumi pamatbudžetā pa vadības funkcionālajām kategorijām un ekonomiskās 

klasifikācijas kodiem, finansēšanas daļa. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Aigars Vītols, Gatis Līcis, Anda Pūriņa, Viktorija Baire, 

Andris Vītols, Dace Cīrule, Karina Putniņa, Edgars Melnieks, Arnolds Keisters, Juris Žilko, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Rihards Gorkšs.  

Debatē Andris Vītols, Ineta Romanovska, Elīna Rasnace, Karina Putniņa, Arnolds Keisters, 

Andris Ceļmalnieks, Rihards Gorkšs, Juris Žilko, Dace Cīrule, Juris Jerums, Gatis Līcis, Valts 

Variks, Aigars Vītols, Indra Priede.  

Viktorija Baire pauž sēdes vadītāja viedokli.  
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

 

1. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Paredzēt 10000,- EUR trīs stacionāri mobilo WC uzstādīšanai Baldonē, Ķekavā, Baložos, 

līdzekļus neņot no EKK koda, kas bija paredzēts pirms piedāvātiem budžeta grozījumiem, 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs), "Pret" – 7 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Atturas" – 7 (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), 

"Nepiedalās" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt.  
   

 

2. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Paredzēt 10000,- EUR novada pludmaļu aprīkošanai ar drošības inventāru (glābšanas 

riņki, aptieciņa, info plāksne, u.c.), naudu paredzot no EKK koda, kas bija pirms budžeta 

grozījumiem. 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs), "Pret" – 5 (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Atturas" – 9 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), 

"Nepiedalās" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt.    
 

 

Juris Jerums izsakās par balsojumu – Balsojumā “Atturējās”jo uzskata, ka pirms pludmaļu 

aprīkošanas ar drošības inventāru, sākotnēji jāatbalsta peldētprasmes apgūšana.  

 

3. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Paredzēt 25000,- EUR Vanagkalna estrādes metu konkursa nodrošināšanai, naudu ņemot 

no EKK koda, kas bija pirms sagatavotiem budžeta grozījumiem, 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs), "Pret" – 12 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Indra 

Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 2 (Andris Ceļmalnieks, Inese 

Jēkabsone), "Nepiedalās" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt.    
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4. Priekšlikums no Riharda Gorkša - 

Paredzēt 16000 EUR  finansējumu lokalplānojuma izstrādei, lai varētu turpinā projekta 

piepūšmā futbola halle ar vieglatlētikas celiņu virzību, līdzekļus ņemot no ietaupījuma 

likvidējot vienu priekšēdētāja vietnieku, 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs), "Pret" – 7 (Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire), "Atturas" – 7 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Voldemārs Pozņaks), 

"Nepiedalās" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt.  
 

Deputāti izsakās par balsojumu.      

Rihards Gorkšs – priekšlikumu atbalstīja, uzskata, ka budžets ir sadalīts nevienlīdzīgi, aicina 

sportistus un sportistu vecākus iestāties, lai atbalstītu savas intereses sporta jomā.  

Juris Jerums – balsojumā “atturējās”, lai vienlīdzības pieeju uzturētu.  

Gatis Līcis –  balsoja “par”, un uzskata, ka dārziņu teritorijas lokālplānotājumu nevar 

pielīdzīnāt piepūšamās halles projekta realizēšanai.  

Andris Vītols – balsoja “par”, un uzskata, ka ar šo lēmumu, halles projekta realizēšana tiek 

apstādināta. Aicina deputātus balsot “par” vai “pret” un neatturēties balsojumos.  

Andris Ceļmalnieks – nav “pret” šo priekšlikumu virzību, bet konkrētaja brīdī balsojumā 

“atturējās”, jo pārliecību rada dokuments, kas ir sagatavots uz Domes sēdi.  

Aigars Vītols – balsoja “pret”, piebilstot, ka nenoraida pašu ieceri realizēt projektu, bet gan par 

papildus līdzekļu paredzēšanu. 

Viktorija Baire - balsoja “pret” konkrētā finansējuma piešķiršanu atsevišķa lokālplānojuma 

izstrādei, jo nepieciešamās izmaiņas jārisina teritorijas plānojumā.  

 

5. Priekšlikums no Gata Līča - 

Samazināt struktūrā teritorijas apsaimniekošana EKK 5240 par 23 000 EUR un palielināt 

izdevumus īpašuma pārvalde EKK 2241 Baldones kultūras centra jumta remontam,  

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs), "Pret" – 5 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Indra Priede, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Atturas" – 9 (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), 

"Nepiedalās" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt.    
   

6. Priekšlikums no Gata Līča - 

Palielināt atbalstu ģimenēm- Aukļu pakalpojuma saņēmējām līdz 237,65 EUR par bērnu 

mēnesī, nepieciešamo papildus finansējumu 23 000 EUR apmērā, iegūstot no deputātu un 

domes vadības atalgojuma iesaldēšanas 2023.gada līmenī, līdzīgi kā Rīgas pašvaldībā,  

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs), "Pret" – 3 (Arnolds Keisters, Kristīne Hāze, Viktorija Baire), "Atturas" – 11 

(Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt.    
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7. Priekšlikums no Gata Līča - 

Palielināt ieņēmumus no zemes pārdošanas EKK 13.2.1.0 par 60 000 EUR un līdzekļus 

novirzīt PII "Vāverīte" EKK 5250 vecā korpusa 1. stāva gaiteņa un telpu remontam, 

saskaņā ar iestādes sākotnējo budžeta pieprasījumu un sagatavoto remontdarbu tāmi,  

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs), "Pret" – 7 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire), "Atturas" – 7 (Andris Ceļmalnieks, Dace 

Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt.    
 

8. Priekšlikums no Gata Līča - 

Paredzēt līdzekļus Veselības un sociālās aprūpes centra Baldones nodaļas doktorāta 

koplietošanas telpu renovācijai 20289 eur apmērā no Īpašumu pārvaldes budžeta EKK 

koda 2241 -Pašvaldības ēku nelielie remonti,  

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs), "Pret" – 5 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Viktorija 

Baire), "Atturas" – 9 (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Nepiedalās" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt.    
   

9. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Paredzēt 15000,- EUR lietota vilciena vagona iegādei ar mērķi, radoši inovatīvā veidā, 

izskaistināt Ķekavas pilsētvidi un nodrošināt drošu gājēju kustību pāri Ķekaviņas upei, 

līdzekļus ņemot no likvidētā domes priekšsēdētāja trešā vietnieka atalgojuma, bet trūkstošo 

no līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem,  

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs), "Pret" – 14 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 

nav, "Nepiedalās" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt.    
 

 

Par priekšlikumu no Andra Vītola - Izskatīt attiecīgajā komitejā jautājumu par privātā investora 

piesaisti publiski pieejamo tualešu būvniecībai Ķekavas novadā – netiek balsots, tas tiek 

novirzīts skatīšanai Īpašumu un Finanšu komitejās.  

 

Deputāti izsakās par balsojumu.      

Karina Putniņa – atturējās balsojumā tajos priekšlikumos, kas skar pašvaldības iestādēm 

nepieciešamos remontdarbus, jo tie ir ļoti nepieciešami,  bet šobrīd nav veiktas iepirkuma 

procedūras, nav sagatavotas tāmēs, lai priekšlikumus atbalstītu.  

Indra Priede – uzskata, ka priekšlikumi ir atbalstāmi, taču tie ir jāiekļauj nākošā gada budžetā.  

Valts Variks  - skaidro, kāpēc balsojumā par priekšlikumiem “atturējās” vai bija “pret”. 

Kopējos budžeta grozījumus atbalstīja.  

Sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus “Grozījumi Ķekavas 

novada pašvaldības 2024.gada 14.februāra saistošajos noteikumos Nr.3/2024 “Par 

Ķekavas novada pašvaldības 2024. gada budžetu”” un to paskaidrojuma rakstu. 

Lēmums pielikumā.  

 

Deputāti izsakās par balsojumu.      

 

Voldemārs Pozņaks – budžeta grozījumus atbalstīja, aicina deputātus nelietot nepiemērotus 

terminus.  

Elīna Rasnace - budžeta grozījumus atbalstīja, priekšlikumus neatbalstīja, jo uzskata, ka šie 

jautājumi ir jāplāno un jāskata kārtējā budžeta ietvaros.   

Gatis Līcis - budžeta grozījumus atbalstīja, izsaka nožēlu, ka netika atbalstīts viņa izvirzītais 

priekšlikums.  

Juris Žilko – priekšlikumus  un budžeta grozījumus atbalstīja. Cer, ka ideja par vilciena iegādi 

tiks realizēta.  

 

 

 

 

PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMS 

 

8. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu, Krasta iela 17-2, Baldonē 

 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 03:13:37) 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire. Atbilstoši Ķekavas novada domes 2024.gada 29.maija 

lēmumam Nr.7. “Par dzīvokļa īpašuma Krasta iela 17-2, Baldonē, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu” un ar šo lēmumu apstiprinātajiem izsoles noteikumiem, minētais nekustamais 

īpašums tika izsolīts Elektronisko izsoļu vietnē  https://izsoles.ta.gov.lv no 2024.gada 5.jūnija 

līdz 2024.gada 5.jūlijam, par ko izsoles komisija noformējusi Izsoles protokolu Nr.1-

9.15.1/24/30, iesniedzot to pašvaldības Īpašumu pārvaldē.  

Debatē Valts Variks, Karina Putniņa, Juris Žilko, Andris Vītols, Arnolds, Keisters, Voldemārs 

Pozņaks, Juris Jerums, Dace Cīrule. 

Viktorija Baire izsaka sēdes vadītāja viedokli. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par izvirzītajiem 

priekšlikumiem.  
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1. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Izsolē iegūtos līdzekļus novirzīt Vanagkalna estrādes metu konkursa oragnizēšanai, 

vienlaikus šo jautājumu skatot tuvākajā IKS komitejā, 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs), "Pret" – 11 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts 

Variks, Viktorija Baire), "Atturas" – 2 (Inese Jēkabsone, Voldemārs Pozņaks), 

"Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt.    
 

Juris Žilko izsakās par balsojumu – balsoja “par”, piebilstot, ka šī ir īsākā budžeta grozījumu 

pieņemšanas sēde.   

 

2. Priekšlikums no Gata Līča - 

Izsolē iegūtos līdzekļus novirzīt Baldones kultūŗas nama projektēšanas uzsākšanai, 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs), "Pret" – 10 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire), 

"Atturas" – 3 (Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – 

nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt.    
 

Gatis Līcis izsakās par balsojumu – balsoja “par”, papildinot, ka sēdē jaunā koalīcija 

vairākkārt iepriekšējai Domes vadībai izteica pārmetumus.  

 

Inese Jēkabsone izsakās par balsojumu – balsojumā par priekšlikumiem “atturējās”, piebilstot, 

ka ir sāpīgi redzēt izvirzītos priekšlikumus, skaidri zinot, ka ar šādām summām nekādus 

projektus realizēt nav iespējams.  

Viktorija Baire izsaka sēdes vadītāja viedokli.  

 

Sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt dzīvokļa īpašuma Krasta iela 17-2, Baldonē, Ķekavas novadā, kadastra 

numurs 8005 900 0378, Elektronisko izsoļu vietnē  https://izsoles.ta.gov.lv no 2024.gada 

5.jūnija līdz 2024.gada 5.jūlijam notikušās izsoles rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

 
Sēdi slēdz plkst. 12:47 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Viktorija Baire 

Sēdes protokolētāja: (1PARAKSTS)    Jana Skrējāne 


